
agenda	ALV	21	november	2023	

1. Opening	en	mededelingen.	

2. Verslag	ALV	14	juni	2023	
Bijgaand,	ter	vaststelling.	

3. Actuele	ontwikkelingen	
Zie	noCCe,	ter	bespreking.	

4. Stand	van	zaken	grond	en	vergunning			
Zie	noCCe,	ter	informaCe.																	 		

5. Advies	oogstcommissie					
Bijgaand,	ter	bespreking.	
Benoeming	nieuwe	oogstcommissie	2024	
																												
6. BegroCng	2024					
Bijgaand,	met	toelichCng	en	scenario’s.		Ter	vaststelling.																																										

7. Rooster	van	aNreden	
ANredend,	niet	herkiesbaar	MarCen	Kromwijk,	Ronald	Hoevenaars	is	verkiesbaar	als	nieuwe	
voorziRer	(effectuering	door	hen	in	overleg	in	1e	halUaar	2024).	Ter	besluitvorming.	

8. Nieuwe	RvC	
Benoemen	MarCen	Kromwijk,	per	effectueringsdatum	(ad	7)	met	opdracht	volgende	ALV	nog	2	
leden	voor	te	dragen.	

9. Rondvraag	

Ad	3	Actuele	ontwikkelingen	

Ook	het	3e	jaar	kenmerkte	zich	door	pionieren,	al	hebben	we	inmiddels	al	doende	een	veel	betere	
posiCe	bereikt.	
Het	jaar	kwam	moeizaam	op	gang.	Er	was	vermoeidheid	en	moedeloosheid	na	het	improviseren	eind	
2022,	en	ook	het	afwikkelen	van	het	arbeidscontract	met	MarCjn	van	Zanten	vergde	nog	veel	energie	
(en	geld).	We	vonden	een	nieuwe	boer,	maar	de	bestellingen	werden	te	laat	gedaan,	de	2e	tunnelkas	
moest	nog	(in	de	sneeuw)	gebouwd	worden	en	daarna	was	het	voorjaar	eerst	koud	en	nat,	en	daarna	
droog	en	heet.	
Maar	tegen	de	verdrukking	in	zijn	we	gegroeid.	We	zijn	een	échte	ledencoöperaCe	geworden,	met	
inmiddels	tal	van	commissies	en	een	klein	legioen	aan	vrijwilligers	die	meehelpen	op	de	tuin,	bij	de	
oogst	en	de	uitgiNe.		
De	nasleep	van	vorig	jaar	leidde	ook	nog	tot	een	financiële	crisis	(directe	uitgavestop)	in	de	zomer,	
met	uiteindelijk	ook	het	vertrek	van	onze	boer	Gepco	van	Ek	–	dit	was	ook	de	beheersingsmaatregel	
die	in	onze	begroCng	én	in	zijn	werkovereenkomst	stond.		
Omdat	we	inmiddels	een	veel	bredere	basis	van	leden	en	vrijwilligers	met	ervaring	hebben	wordt	de	
afronding	van	het	seizoen	op	de	tuin	inmiddels	geleid	door	een	team	van	vrijwilligers	(Lia,	Bart	en	
Ronald).	Dankzij	de	campagne	van	ledenwerving	en	proefpakkeRen	hebben	we	in	de	nazomer	ook	
een	sprongetje	in	het	ledenaantal	kunnen	maken	(…),	waardoor	we	het	jaar	financieel	posiCef	gaan	
afsluiten,	maar	bovenal	met	veel	meer	energie	en	zelfvertrouwen	dan	een	jaar	geleden.		



Ad	4			Stand	van	zaken	grond	en	vergunningen	

De	jaren	2022	en	2023	konden	we	aan	de	Buitenkerk	57	bij	Aad	en	Nanda	van	Dam	ons	vesCgen	op	
basis	van	een	Cjdelijke	vergunning	voor	2	jaar.		
In	de	zomer	van	dit	jaar	is	door	een	van	de	buren	daar	bezwaar	tegen	gemaakt,	op	grond	waarvan	de	
gemeente	heeN	aangegeven	dat	de	keet	en	de	tunnelkassen	verwijderd	moeten	worden.	Daar	kan	
juridisch	van	alles	van	gevonden	worden	–	en	we	hebben	daar	ook	de	bezwaarprocedure	tegen	
gestart.	Maar	het	jaar	is	bijna	voorbij,	dus	heeN	weinig	effect	meer.	
Belangrijker	is	dat	er	een	nieuwe	Cjdelijke	vergunning	wordt	verkregen,	die	deze	zomer	met	
instemming	van	Aad	en	Nanda	van	Dam	is	aangevraagd	voor	nog	eens	5	jaar,	en	nu	expliciet	mét	keet	
en	tunnelkassen.	De	buurt	is	daarbij	betrokken,	en	heeN	(behoudens	die	ene	buurman)	geen	
bezwaar.	De	gemeente	heeN	(ambtelijk,	én	de	verantwoordelijk	wethouder)	aangegeven	de	
vergunning	te	willen	verlenen,	het	besluit	wordt	een	dezer	dagen	verwacht.	
Dat	geeN	dan	de	Cjd	en	zekerheid	voor	de	komende	jaren.	Echter,	aan	de	Buitenkerk	57	gaan	wij	niet	
onze	definiCeve	plek	vinden,	omdat	eigendom	en	overpad	niet	zeker	gesteld	kunnen	worden,	en	we	
dus	ook	niet	kunnen	investeren	in	boomgaard,	voedselbos,	kippen	en	andere	wensen	richCng	een	
breed	ecologisch	bedrijf.	Het	bestuur	werkt	daarom	gericht	aan	een	nieuwe	definiCeve	locaCe.	Dat	
vergt	echter	Cjd,	en	daarom	is	het	wel	van	belang	dat	de	vergunning	voor	Buitenkerk	57	wordt	
verkregen.	
NB	Mocht	dit	onverhoopt	niet	lukken,	dan	betekent	dat	naar	de	inzet	van	het	bestuur	niet	het	
stoppen	van	de	VegaBoerderij,	maar	het	opschorten	van	het	bedrijf,	totdat	op	een	nieuwe	plek	een	
doorstart	gemaakt	kan	worden.		


